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Valberedningens förslag till fyllnadsval 

Valberedningens förslag

Ordförande Sebastian till våren 2025
Vice ordförande Alice till våren 2025
Ledamot Johan till hösten 2025
Ledamot Anki till hösten 2025
Ledamot Leif till våren 2025

Suppleant Viktoria till hösten 2025
Suppleant Vakant
Suppleant Vakant

Kommentar:
Tanken med Sebastian ett halvår är att han i vår kan väljas om i 2 år till, om han vill, då 
ordförandeposten egentligen ska besättas på vårmöte. Vi hoppas att Alice i vår kan tänka sig att 
sitta ett halvår till sedan, så att vice också kan väljas ordentligt när det ska, det vill säga på hösten. 
Men det får ge sig då. 

I övrigt anser vi att det är bra att övriga väljs olika länge, så att en del av posterna tillsätts på våren 
och en del på hösten framledes, det har varit intentionen med styrelsevalen förr. Som nämnt ovan 
hoppas vi på att hitta förslag till de två vakanserna innan höstmötet. I värsta fall får vi lämna 
uppgiften till mötet att avgöra. Men det hoppas vi undvika givetvis.


